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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2012. október 10-i soron kívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kincses László, képviselő 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Bodnár Sándor, vállalkozó 
 Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 3 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. Borsos László képviselő úr és Fekete László külsős bizottsági tag igazoltan 
van távol. 
 
Kérem, szavazzunk a meghívóban szereplő napirendi pontokról, szavazás eredménye: 3 igen 
szavazat. 
 
Napirendek: 
 

1.) Előterjesztés támogatási igényről 
Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

2.) Előterjesztés a Püspökladányi Tájékoztató Központ létszámbővítésére 
Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

3.) Előterjesztés a folyószámla hitel átalakításával kapcsolatos intézkedésekre 
Előadó: Dombi Imréné - polgármester 

  
4.) Előterjesztés Püspökladány, Sporttelep felújítási munkáinak garanciális javításáról 

Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

5.) Különfélék 
 
 
1. napirend: Előterjesztés támogatási igényről 
 
Bodnár Sándor, vállalkozó 
A helyi közösségi közlekedés önkormányzati támogatás nélkül nem megy, jelenleg 7 millió Ft 
adósságom van. Üzemeltetjük a különjáratot és a helyi járatot. A nyári időszakban nagyon 
kevés volt a bevétel, havi szinten 9 db bérletet és 100 db jegyet adtunk el, az összes bevétel 
300 e Ft. A kiadási oldalon: 3 dolgozó bére+járuléka 500 e Ft, gázolaj 400 e Ft. Tavaly, 
mielőtt úgy döntöttem, hogy elvállalom a helyi közösségi közlekedés lebonyolítását, 
számításokat végeztem. Úgy gondoltam, hogy kapok: 3 millió Ft önkormányzati támogatást, 3 
millió központi támogatást, kiegészítő támogatást és a bérletek ára, így nem lesz veszteséges a 
vállalkozás.  
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Gali Valéria, bizottsági tag 
Ha most megkapja a támogatást, ezután lehet még 3 millió központi támogatást kérni? 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási irodavezető 
Bodnár úrral a közszolgálati megállapodás 2011. novemberétől szól. Tavaly novemberben 
kapott 3 millió Ft önkormányzati támogatást. A következő évben a lehet központosított 
támogatást igényelni a veszteség erejéig. A 3 millió Ft-os támogatást csak 2 hónapra lehet 
figyelembe venni. Az iskolabusz üzemeltetésére adott összeg idén szeptembertől 
csatlakoztatható az önkormányzati támogatás mértékéhez. 
 
Kincses László, képviselő 
Ezt az előterjesztést a Városfejlesztési Bizottsággal közösen kellett volna tárgyalni. Egy évvel 
ezelőtt is aggályaim voltak a közösségi közlekedés működtetését illetően. Most lehetne-e 
kérni, hogy a beszámolóban legyen fajlagos számítás, összes megtett km? Testületi ülésig 
lehetne-e pótolni? Hány fő dolgozó van? A béremelés növekedése látható. Az általános bérlet 
és a menetjegyek száma csökkenő tendenciát mutat. 
 
Bodnár Sándor, vállalkozó 
Nyáron 3 fő, iskolajáratban 4 fő dolgozó van. Nyáron biciklivel járnak az emberek, télen 
vesznek inkább bérletet. 
 
Kincses László, képviselő 
Nem összehasonlítható a két időszak, nem látszik az, hogy ha bármennyit is adna az 
önkormányzat, pozitívba fordulna az egyenleg. 
 
Bodnár Sándor, vállalkozó 
Tavaly úgy számoltam, hogy kb. nullszaldóra ki tudom hozni. A tavaly kapott 3 millió 
forintból buszt vásároltunk. Próbálunk az üzemanyaggal spórolni, nyáron nem megy a klíma, 
télen kevésbé fűtünk. 
 
Kincses László, képviselő 
Magasnak találom a 2.082 e Ft összegű értékcsökkenést. Szeretném ha ma szóban, vagy 
holnapra írásban erre választ adnál. 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
Elég sok információhoz jutottunk. Tavaly is tudtuk, hogy a közösségi közlekedés nem egy 
rózsás történet. Ez az önkormányzat kötelezően ellátandó feladata, Bodnár Sándor vállalta a 
szolgáltatást, a feladat ellátáshoz adjuk át részére ezt az összeget. Ez az önkormányzati 
támogatás csökkenti a vállalkozó veszteségét, az állam pedig a veszteség erejéig ad 
támogatást következő évben. 
 
Kincses László, képviselő 
A tevékenységhez nem elegendő a 3 millió Ft. Decemberben tudod-e garantálni a 26 járat 
működtetését? 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
Reagálnék Kincses képviselő úr szavaira. Van itt még tartalék, az amortizáció nem költség, a 
biztonságos üzemeltetés mehet, nem kell javítani a buszokat. Hosszú távon vissza tudja-e 
forgatni az amortizációt? Tavaly nagyon sokszor körbejártuk a témát, Bodnár Sándor az 
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önkormányzattól átvállalta a kockázatot. A tavalyi évben a 3 millió Ft támogatás nem a 
működtetésre, hanem a gépvásárlásra kellett. 
 
Kincses László, képviselő 
Májusban szó volt arról, hogy indul egy Keleti sor – Bodó utca – Tesco járat. Van-e 
előrelépés ez ügyben? 
 
Bodnár Sándor, vállalkozó 
Tárgyalások folytak a Tesco-val, de nincs rá pénzük. A Városüzemeltető Kft. keresett meg 
azzal, hogy járatot kellene indítani piaci napokon indítani az Újtelep – Temető útvonalon. De 
ehhez nem tud adni ő sem forrást. 
 
Kincses László, képviselő 
Tavasszal áremelés történt, két járat elég gyenge, ezek át lettek csoportosítva? Át lehetne 
vinni a Tesco vagy a temető felé. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Előterjesztést kellene beadni járat átcsoportosítással kapcsolatban. 
 
Bodnár Sándor, vállalkozó 
A szerződésben van szó járatfigyelésről, én már jeleztem ezeket a problémákat, eddig nem 
történt előrelépés ez ügyben. 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
Előterjesztést kell írni arról, hogy az üres járatot milyen új útvonalon lehetne indítani. Például: 
Újtelep – Tesco – Temető, így csak egy buszmegállót kellene kiépíteni, a Déli sornál. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről, a 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat. 
 

64/2012. (X. 10.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A támogatási igényről szóló előterjesztést támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
2. napirend: Előterjesztés a Püspökladányi Tájékoztató Központ létszámbővítésére 
 
Kincses László, képviselő 
A pályázatok nem adnak hosszú távú perspektívát. Ez az intézményeknél általános probléma. 
Ez az előterjesztés egy önleleplező indoklás. Leírja, hogy a televíziós anyagot cikké 
formálják. A televízió megegyezik az újsággal, nem kell 22 oldalas újság. A tv önként vállalt 
feladat, a létszámbővítéssel kapcsolatos jövő évi bérköltség kb 2 millió Ft. A televízió 
esetében minden súlyponti kérdés? A propagandára költünk. 
 
Tóth László, képviselő 
Szükség van erre az egy álláshelyre, a pályázatoknál 1 fő max. 3-4 hónapig dolgozik az 
intézménynél, aztán cserélődik a létszám.  
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Nagy Sándorné, Városgazdálkodási irodavezető 
Ez a létszámbővítés a 2013-as évre nem jelent kötelezettséget. A következő évi létszám 
meghatározása a 2013-as költségvetési keretszám kialakításának része. 
 
Kincses László, képviselő 
Miért pont most van ez a bővítés? Ez a bérköltség anyagköltség oldalon megtakarítható lenne.  
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
A jövő évi költségvetési visszavonás erre az intézményre is vonatkozik. 
 
Kincses László, képviselő 
Ez az előterjesztés a közmunkások alkalmazásának a kritikáját is jelenti. Nem lehet azt 
megtenni, ha lehet, hogy ugyanazok az emberek kerüljenek vissza? Ezután plusz létszám és 
plusz közmukás is? Nem kötelező önkormányzati feladat bővítéséről beszélünk. 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
A visszafoglalkoztatás sajnos nem mindig megoldható. Jó helyzetben lévő önkormányzat 
vagyunk a többihez képest. Ez az előterjesztés csak erre az évre szól. 
 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről, a 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat. 
 

65/2012. (X. 10.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Tájékoztató Központ létszámbővítésére szóló előterjesztést elfogadásra 
javasolja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
3. napirend: Előterjesztés a folyószámla hitel átalakításával kapcsolatos intézkedésekre 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
A második oldalon az OTP tájékoztatása hogyan értendő? 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási irodavezető 
Egyrészt a 2012. december 21-én fennálló likvid hitel állományt szeretnénk átváltani éven túli 
működési hitellé. Másrészt 2012. január 1-jétől megnyílik a folyószámla hitel, mint likvid 
hitel. A kettő hitel együtt értendő. 
 
Kincses László, képviselő 
A Városüzemeltető Kft. folyószámla hitele miatti készfizető kezességvállalás beletartozik? 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási irodavezető 
Az önkormányzat adósságállománya nem haladhatja meg a saját bevétel 50%-át. 
Adósságállomány áll a tőke, kamatfizetési kötelezettségből és a készfizető 
kezességvállalásból. Jelenleg a költségvetés hiánya, azaz a betervezett működési hitel  
113.553 e Ft. Reméljük, az ÖNHIKI II. ütemben elnyert támogatás jelentősen csökkenti ezt az 
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összeget. A működési hiány fedezete a folyószámla hitel. A beruházásoknál a megelőlegezett 
kiadási tételek igen jelentősek, ezt is a folyószámla hitelből finanszírozzuk, élessé a helyzet 
majd december 21-én válik. A működési hitel kérelmet a kormány engedélyezi, a 
pénzintézetnél a szerződés elkészítésének az átfutási ideje két hónap. Minél hamarabb 
próbáljuk elkészíteni és beadni a kérelmet, nem hagyjuk az utolsó pillanatra. 
 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről, a 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat. 
 
 

66/2012. (X. 10.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A folyószámla hitel átalakításával kapcsolatos intézkedésekről szóló előterjesztést támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
Megérkezett Márkus Gábor, alpolgármester, Jeney Tbor, a Városfejlesztési Iroda vezetője és 
a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagjai. 
 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
A következő napirendi pontot közösen tárgyaljuk a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsággal, köszöntöm a tagokat és a megjelenteket. 
 
4. napirend: Előterjesztés Püspökladány, Sporttelep felújítási munkáinak garanciális 
javításáról 
 
Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
A garanciális munkák elvégzése miatt felszólító levelet küldtünk a kivitelezőnek, de nem 
reagált levelünkre. Úgy döntöttünk, hogy megpályáztatjuk a garanciális munkák elvégzését, 
kijavíttatjuk a hibákat. A kivitelező a vállalkozási szerződésben foglaltaknak megfelelően 5 
%-os jó teljesítési biztosítékot nyújtott, melynek összege 825.000 Ft. Félő, hogy ez az összeg 
nem lesz elég a hibák kijavítására. A beruházásnál a kivitelező késedelmes teljesítése miatt 
4.620 eFt kötbér került érvényesítésre. Ez azt jelenti, hogy a támogató által biztosított 
pályázati forrásból 3.283 eFt visszafizetésre került a támogató szerv felé. A fel nem használt 
1.337 eFt saját forrás pedig növelte a fejlesztésekhez kapcsolódó tartalékalapot. Ezt az 
összeget soroljuk át a sportpálya garanciális munkáinak elvégzésére, így megnyugtatóan el 
tudjuk végezni a munkákat. Ha hozzányúlunk a jó teljesítési garanciához, akkor a kivitelező 
garanciális kötelezettsége megszűnik. A futópálya kijavítását követően fel nem használt 
összeg maradjon meg a későbbiekben felmerülő garanciális hibák kijavítására. 
 
Kincses László, képviselő 
A futópálya hány m2 területű? 
 
Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
Nem tudok pontos számot mondani, az előterjesztésben is körülbelüli szám szerepel.  
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Kincses László, képviselő 
Kis mértékű a felújítási összeg, nem ösztönző a vállalkozók számára. Idén már nem érdemes 
elkezdeni a munkákat, majd jövő áprilisban. 
 
Kardos István, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagja 
A műszaki átadás-átvételkor nem lehetett látni, hogy a futópálya minősége nem megfelelő? 
 
Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
A műszaki átadásnál nem derült ki. 
 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről, a 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat. 
 

67/2012. (X. 10.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladány, Sporttelep felújítási munkáinak garanciális javításáról szóló 
előterjesztést támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
Különfélék 
 
Kincses László, képviselő 
Vannak olyan előterjesztések, nem csak most, melyeket nem tárgyalnak meg a bizottságok. A 
pszichiátriai és szenvedélybetegek nappali intézményi ellátására szóló társulási 
megállapodásból történő kilépésről című előterjesztést nem tárgyalta sem a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság, sem a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság. 
Miért nem? Minden határozatnak pénzügyi vonzata van, nem jogszerűen mennek a dolgok. 
Ez nem megfelelő eljárás, ez a jogi keretek határainak feszegetése. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
 
A különfélékben megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, az aktív 
részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Kissné Nánássy Mónika Szabó Attiláné 
 jegyzőkönyvvezető  bizottság elnöke 
 
 
 


